



XTC GELATO CAKE COLLECTION

雪糕蛋糕系列



Our finished example of the
Creative Cake
自家創作蛋糕的完成品示意圖

FRESHLY
HAND MADE IN
HONG KONG
SINCE 2001

Photos for reference only.
Actual products may vary
from picture shown.
圖片只供參考。產品實物可
能與圖片有差異。



Blueberry Cheesecake

藍莓芝士蛋糕 | 15cm | \$350

Biscuit base below cheesecake gelato finished with blueberry sauce and raspberry quenelles

芝士蛋糕雪糕配餅乾底，
頂層以藍莓醬點綴，
最後配以一口紅莓裝飾



Chocolate

朱古力 | 15cm | \$330

Classic 70% Valrhona chocolate gelato with dark chocolate glazing and chocolate quenelles

經典70% Valrhona朱古力雪糕配以黑朱古力鏡面裝飾，再加上一口朱古力，簡直完美！



Macadamia Nut

夏威夷果仁 | 15cm | \$350

Fresh macadamia nut gelato with milk chocolate hazelnut coating and homemade crispy almond biscuit

新鮮夏威夷果仁雪糕，配以榛子牛奶朱古力外層，更有脆脆手工製杏仁脆餅



Tiramisu

意大利芝士蛋糕 | 15cm | \$350

Traditional Italian marsala wine gelato with a central layer of Amaretto infused sponge and cocoa dusting

以傳統意大利馬沙拉酒去製造的雪糕，中間夾著充滿杏仁酒香味的海棉蛋糕和可可粉的外層



Mango Coconut

芒果椰子 | 15cm | \$330

Tropical flavour of fresh mango coconut gelato with white chocolate coating and coconut truffles

充滿熱帶風味的新鮮芒果椰子雪糕，配以白古力外層和椰子松露朱古力



Creative Cake

自家創作蛋糕 | 15cm | \$300

Chocolate coated gelato which is ready for your creative finish. We provide candles and greeting tag!

你可發揮創意去點綴你的黑朱古力鏡面蛋糕。我們還提供了蠟燭和祝福牌！

To Order 訂購 2540 0105 or sales@xtc.com.hk

- ✓ Special flavours available
特別口味可供選擇
- ✓ 18cm cakes available
另有18cm蛋糕可供訂購

- ✓ Personalised messages available
個性化蛋糕牌
- ✓ Order 3 working days in advance
3日前預訂

CAKE ORDERING TERMS AND CONDITIONS 訂購蛋糕條款及細則

- For custom made cakes, please consult our shop staff for the choices available.
如需要定製蛋糕，可諮詢我們的店員。
- Order cut-off time is 3pm (Monday to Saturday). The pickup time will be confirmed when placing your order.
截單時間是下午3時（星期一至六），取餅時間以落單確認為準。

XTC GELATO SHOP LOCATIONS

CENTRAL	45B Cochrane Street, by Central escalator	T 2541 0500
KOWLOON	Star Ferry, Tsim Sha Tsui	T 2368 3602
CAUSEWAY BAY	B2 Hysan Place	T 2870 3029

